
شهردار رشت در بازدید از سازمان عمران و بازآفرینی شهرداری: 

آسفالت مناسب حق قانونی مردم است
رشت- مهناز نوبری: سید محمد احمدی شهردار رشت از 
کارکنان  با  و  بازدید  رشت  شهرداری  بازآفرینی  و  عمران  سازمان 
این سازمان دیدار و گفت و گو کرد.شهردار رشت سازمان عمران 
شهرداری را یک سازمان محرک دانست و گفت: سازمان عمران می 
تواند در تصمیمات شهرداری تاثیرگذار باشد و این سازمان می تواند 
قوی تر، فنی تر و حرفه ای تر عمل کند.احمدی با اشاره به اینکه 
چشم و امید مردم شهر به شهرداری است، بیان کرد: ما موظفیم 
و  قانونی  حق  مناسب  آسفالت  و  کنیم  ایجاد  آرامش  مردم  برای 

مطالبه اصلی مردم است.

شهردار منطقه2 1 در تکریم و معارفه معاون اجتماعی و فرهنگی:

مشارکت شهروندان، پیوست های اجتماعی، 
انسجام بین بخشی و نگاه ویژه به رنگین 

کمان اقوام، چشم اندازهای پیش رو است
اجتماعی،  های  پیوست  به  شهروندان،توجه  مشارکت  ارتقای 
انتظارات  اقوام،  کمان  رنگین  به  ویژه  نگاه  و  بخشی  بین  انسجام 

مدیریت شهری21 از حوزه اجتماعی و فرهنگی است.
به گزارش اداره روابط عمومی شهرداری منطقه21، رضا رجب 
با بیان این مطلب از زحمات سه  زاده شهردار منطقه21 پایتخت 
ساله حسین معینی معاون سابق اجتماعی و فرهنگی منطقه تقدیر 

و بیگی را به عنوان معاون جدید این حوزه معرفی کرد.
وی با مهم برشمردن حوزه اجتماعی و فرهنگی، ماموریت های 
این معاونت را در جهت هماهنگی با توسعه زیر ساختی شهر اساسی 

و مورد توجه مدیریت شهری دانست.
رجب زاده اما به توقعات خود از این حوزه پرداخت و گفت: 
با صرف هزینه های هنگفت نمی توانیم به هدف مان یعنی جلب 
رضایت مردم دست یابیم. در حالی که اگر مردم در کنارمان باشند، 

همه ماموریت ها را به بهترین نحو انجام خواهیم داد.
را  برنامه  و  بستر  زیرساخت،  باید  گفت:  ادامه  در  زاده  رجب 
برای در کنار هم قرار دادن همه گروه ها فراهم و نقش یک پدر 
نباید  مختلف  موضوعات  به  ما  سیاسی  نگاه  کنیم.  ایفا  را  معنوی 

باعث فرصت سوزی شود.
او علت موفق نبودن در برخی موضوعات را نداشتن پیوست 
هر  های  ویژگی  و  اراده  خواست،  گفت:  و  دانست  اجتماعی  های 

محله، طرح ها موفقیت و کارآمدی لازم را نخواهند داشت.
سلامت  ارتقای  جهت  در  تلاش  پایتخت  قطب21  شهردار 
جامعه،شناخت آسیب ها، فرصت ها، بومی سازی دستورالعمل ها 
را رسالت دیگر معاونت اجتماعی فرهنگی عنوان کرد و لازمه آن 
محله  هر  و  منطقه  های  ویژگی  و  ها  ها،فرصت  آسیب  راشناخت 
کرد  تاکید  محتوا  در  بخشی  بین  تقویت  و  انسجام  بر  دانست.وی 
اجزای  از  باشد. هر کدام  تقویت همدیگر  باید در  ما  نگاه  و گفت: 

مدیریت شهری منطقه نباید جزیره ای کار کنند.
او تعامل با شورایاران و متنفذین محله ها در چارچوب قوانین 
و اختیارات را از دیگر انتظارات مدیریت شهری منطقه21 از حوزه 

اجتماعی فرهنگی عنوان کرد.
رجب زاده در ادامه تنوع قومی و بزرگان اقوام، خانواده های 
شهدا و ایثارگران را سرمایه های نمادین جامعه  برای حفظ وحدت 
دانست و افزود: شناخت، ارتباط و تکریم آنها فرصتی است تا بتوانیم 

در مواقع نیاز از تجربیاتشان استفاده کنیم.

معاون شهردار تهران خبر داد: 

نصب و راه اندازی 1٠ دستگاه پله برقی 
تولید داخلی در خط ٧ مترو 

راه  و  نصب  از  تهران  شهرداری  ترافیک  نقل،  و  معاون حمل 
تهران  مترو   ٧ در خط  داخل  تولید  برقی  پله  اندازی 1٠ دستگاه 
خبر داد.سید مناف هاشمی تحقق شعار جهش تولید را کلید رفع 
در  رهبری  معظم  مقام  گفت:  و  دانست  اقتصادی کشور  مشکلات 
سال های اخیر در نامگذاری سال ها، مسئله اقتصاد را در اولویت اول 
قرار داده اند پس بی شک این شعار نشانگر اهمیت نقش اقتصاد در 
سرنوشت کشور است.معاون شهردار تهران تصریح کرد: با عنایت به 
نامگذاری سال جهش تولید و تحقق این شعار، برای اولین بار به 
همت و تلاش صنعتگران ایرانی فعالیت پله برقی ایرانی در ناوگان 
دستگاه   1۴٧ ساخت  داد  قرار  طوریکه  به  شد  آغاز  تهران  مترو 

پله برقی با یکی از شرکت های داخلی به امضا رسیده است.
وی با بیان اینکه، ۸ دستگاه پله برقی ساخت داخل، در ورودی 
شرقی ایستگاه کمیل در حال نصب و راه اندازی است اظهار داشت: 
2پله برقی دیگر نیز به زودی در ایستگاه صنعت مورد بهره برداری 
بارزترین  همواره  کیفیت،  اینکه  به  اشاره  با  می گیرد.هاشمی  قرار 
مترو   ٧ خط  ایستگاه های  کرد:  تاکید  است،  بوده  تولید  ویژگی 
بهترین  با  که  داخل  ساخت  برقی  پله های  اندازی  راه  و  نصب  با 
برداری  بهره  به  تراز است،  لحاظ کیفیت هم  به  برندهای خارجی 
خواهند رسید.به گفته معاون شهردار تهران، به طور متوسط خرید 
هر دستگاه پله برقی نزدیک به 1٠٠ هزار دلار ارز بری دارد که با 
برای ساخت  ابتدایی،  فاز  و در همین  تولید داخل  فرآیند  تکمیل 
صرفه  دلار  میلیون   1۵ حدود  در  مبلغی  پله برقی،  دستگاه   1۴٧

جویی ارزی انجام می پذیرد.

آرامگاه مشروطه، پارکینگ نمی شود
شده  منتشر  اخبار  تهران  شهر  زیباسازی  سازمان  مدیرعامل 

درباره تخریب مقبره ملک المتکلمین را شایعاتی بی اساس خواند.
بر  مبنی  خبری  انتشار  با  همزمان  شهر،  سایت  اعلام  بنابر 
تخریب آرامگاه میرزا جهانگیرخان صور اسرافیل و ملک المتکلمین 
و تبدیل این مکان به پارکینگ بیمارستان لقمان، برزین ضرغامی، 
- مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری تهران این خبر را کذب 
اعلام کرد. لازم به ذکر است که محل آرامگاه صور اسرافیل و ملک 
المتکلمین یا آرامگاه مشروطه در اختیار بیمارستان لقمان نیست، 
بلکه از لحاظ قانونی این ملک در تملک شهرداری تهران قرار دارد. 
سال گذشته سازمان زیباسازی شهرداری تهران مقبره تخریب 
را مرمت کرد.  از محل های درحال ریزش  شده، سرداب و بخشی 
البته بخشی از اقدامات مرمت نیمه کاره باقی مانده است و ابزارآلات 

پیمانکار پروژه در محوطه آرامگاه وجود دارد.
در همین رابطه؛ برزین ضرغامی، مدیرعامل سازمان زیباسازی 
درباره  اساسی  اقدام  سه  تاکنون  اینکه  بر  تاکید  با  تهران  شهر 
بازسازی و مرمت این مقبره انجام شده است، توضیح داد: در این 
مقبره، یک سرایدار به همراه خانواده اش بیش از پنجاه سال زندگی 
می کردند و حتی ادعای مالکیت بخشی از مقبره را داشتند که در 
آن ساخت و ساز انجام شده بود. در گام اول برای این خانواده محل 
مناسبی تهیه شد و سپس فضای اقامت سرایدار تخریب و به فضای 
مقبره افزوده شد.او افرود: بخش زیادی از مراحل مرمت و بازسازی 
قبرهای موجود در مقبره ملک المتکلمین به پایان رسیده است و 

مراحل نهایی در دست اقدام است.
مدیرعامل سازمان زیباسازی در ادامه گفت: علاوه بر اقدامات 
فوق، شهرداری در راستای ایجاد دسترسی بیشتر و بهتر به مقبره، 
ساختمانی را همجوار با آن خریداری کرد و آن را به عنوان قلمرو 

به این مقبره تاریخی افزود.
ضرغامی با بیان اینکه اقدامات عمرانی بیمارستان لقمان هیچ 
گونه دخالتی در حریم مقبره ندارد، توضیح داد: همکاری و تعامل 
خوبی با مسئولان بیمارستان وجود دارد و تاکنون چندین جلسه 
مشترک برگزار شده است. حتی بیمارستان به تازگی اعلام کرده که 
حاضر است بخشی از فضای پارکینگ موتورسیکلت خود را جهت 

الحاق به مقبره در اختیار بگذارد.
ملک  و  اسرافیل  صور  آرامگاه  محوطه  شهر،  گزارش  به 
المتکلمین امکان تخریب و تبدیل به پارکینگ بیمارستان لقمان را 

ندارد و چنین اتفاقی رخ نخواهد داد.

خبرخبر

عمومی  روابط  فلاح:  ماهان   - شرقی  آذربایجان 
و  خدماتی  های  سایرسازمان  و  استان  گاز  شرکت  های 
امدادی ذیربط بر لزوم ارتقای سطح آگاهی عمومی درزمینه 
بهره مندی بدون عواقب خطر آفرین برای مصرف کنندکان 

گاز طبیعی تأکید کردند.
روابط  شرقی،  آذربایجان  در  ما  خبرنگار  گزارش  به 
عمومی های شرکت گاز استان و سایر سازمان های خدماتی 
مسؤولیت  ادای  در  نظر  اتفاق  ضمن  ذیربط  امدادی  و 
اجتماعی خود در قبال افراد جامعه، به  منظور کاهش آمار 
استفاده  عدم  از  ناشی  صدمات  و  تلفات  میزان  و  حوادث 
استاندارد و ایمن از گاز طبیعی، برلزوم ارتقای سطح آگاهی عمومی در زمینه بهره مندی بدون عواقب خطر آفرین 
برای مصرف کنندکان گاز طبیعی با توسل به مکانیزم ها و فرآیندهای مشترک و بهره گیری از حداکثر ظرفیت های 

موجود اطلاع رسانی، تأکید کردند.
در جلسه هم اندیشی و هم افزایی سازمان های ذیربط با محوریت فرهنگ سازی مصرف ایمن از گاز طبیعی و با 
هدف کاهش آمار حوادث ناشی از عدم توجه مصرف کنندگان به استانداردهای فنی و ایمنی که به میزبانی شرکت گاز 
استان و با حضور مدیران و رؤسای روابط عمومی شهرداری، آتش نشانی و خدمات ایمنی و اورژانس تبریز و رؤسای 
بهره برداری و کارشناسان ایمنی شرکت گاز استان آذربایجان شرقی برگزار شد، ضمن بررسی آمار مشابه سنوات قبل، 
بیشترین علل منجر به وقوع حوادث مشابه و راهکارهای پیشگیری از آن و نیز اقدامات هماهنگ و مشترک در مواقع 

بروز حادثه، به نکته نظرات مشترک رسیدند.
نتایج جلسه  ارزیابی کردن  با مثبت  آذربایجان شرقی  استان  قنبری، رئیس روابط عمومی شرکت گاز  غلامرضا 
از ظرفیت های اطلاع رسانی  اقدامات مشترک فی مابین و استفاده  با هماهنگی و  امیدواری کرد  ابراز  برگزار شده، 
سازمان های همیار همچون صدا و سیمای مرکز استان، شهرداری و رسانه ها، توسعه فرهنگ ایمنی و در کنار آن 

مصرف بهینه گاز طبیعی بصورت اثربخش تحقق خواهد یافت.

شهردار قم با اشاره به افتتاح پروژه های کلان شهری به 
مناسبت روز قم، از افتتاح تقاطع غیرهمسطح ولیعصر)عج( 

در آینده نزدیک خبر داد.
دکترسید  قم،  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
تولیت  سعیدی  آیت الله  با  دیدار  در  نژاد  سقائیان  مرتضی 
حرم حضرت معصومه)س( که در سالن محراب حرم کریمه 
قم  مقدس  شهر  داشت:  اظهار  شد،  برگزار  بیت)س(  اهل 
دارای ارزش و جایگاه بسیار والا و چشم جهان به قم است.

و  مراجع  علمیه،  حوزه های  اینکه  بیان  با  قم  شهردار 
علما و تاریخ ٧ هزار ساله قم مورد توجه است، تصریح کرد: 
طلاب و دانشجویان بیش از 1٠٠ کشور در قم مشغول فراگیری علوم هستند و در تلاشیم قم به عنوان پایتخت فرهنگی 
جهان اسلام معرفی شود.سقائیان نژاد با اشاره به اهمیت گرامیداشت یاد و خاطره شهدا، عنوان کرد: در پیاده رو خیابان 
انقلاب قم 12 یادمان از شهدای شاخص ازجمله شهید آیت الله سعیدی، شهید مطهری و شهدای والامقام نصب می شود.
وی تصریح کرد: سرانه فضای سبز شهر قم از 1۳.۹ در سال 1۳۹۴ به 2٠.۳ در حال حاضر رسیده است و تا سال 
1۴٠٠ باید به 2۵ متر برسد، این توسعه سبب شده قم امروز به عنوان سومین کلان شهر از منظر فضای سبز بعد از 
اصفهان و شیراز شناخته شود.شهردار قم ادامه داد: تقاطع سه سطحه حضرت ولی عصر)عج( آماده است و به زودی به 

بهره برداری می رسد، اگر در پروژه های استان بخش خصوصی به خوبی ورود پیدا کند مشکلات رفع می شود.
سقائیان نژاد با بیان اینکه جذب سرمایه گذار نقش مهمی در تحقق اهداف بلندمدت در مسیر توسعه قم دارد، 
گفت: دراین باره تسهیلات خوبی برای حضور بخش خصوصی و سرمایه گذار در اتمام پروژه های گردشگری و زائرپذیری 

در نظر گرفته شده است.
وی بابیان اینکه ۳۶ کلیپ برای معرفی قم تولیدشده، خاطرنشان کرد: با مسئولان صداوسیما رایزنی شده است که 
این کلیپ ها بتواند از شبکه های مختلف صداوسیما در سطح ملی پخش شود و شناختی که ما باید از جهان شهر قم به 

مردم بدهیم از این طریق به سمع و نظر مردم برسد.

با مدیریت شرکت گاز آذربایجان شرقی شکل گرفت؛

اهتمام فرهنگی برای کاهش حوادث ناشی از مصرف 
غیرایمن گاز طبیعی

تقاطع غیرهمسطح ولیعصر)عج( به زودی افتتاح می شود؛

 تلاش برای انتخاب قم 
به عنوان پایتخت فرهنگی جهان اسلام

جهادکشاورزي  سازمان  رئیس  فلاح:  ماهان   – شرقی  آذربایجان 
استان  شیلات  قطب  سراب،  شهرستان  گفت:  شرقي  آذربایجان  استان 
سراب  شهرستان  به  استان  دومي  و  اول  مقام  و  بوده  شرقي  آذربایجان 

اختصاص دارد.
جلسه  در  فتحي  اکبر  شرقی،  آذربایجان  در  ما  خبرنگار  گزارش  به 
آبزیان  امور  و  شیلات  مشکلات  و  مسائل  بررسي  خصوص  در  که  اي 
مردم  نمایندگان  مجمع  رئیس  داوودي  حضور  با  سراب  شهرستان 
فرماندار  یحیوي  حسن  و  اسلامي  شوراي  مجلس  در  شرقي  آذربایجان 
شهرستان و تعدادي از بهره برداران و پرورش دهندگان ماهي در محل 
افزود:  مطلب  این  بیان  ضمن  شد،  برگزار  سراب  شهرستان  فرمانداري 
سال  براي  که  عنواني  هر  و  تولید  جهش  تولید،  رونق  مقاومتي،  اقتصاد 
مجلس  نمایندگان  فعالیت  و  پویا  حضور  بدون  شود،  مي  نامگذاري 
معنا  شهرستانها  جهادکشاورزي  مدیران  و  فرمانداران  اسلامي،  شوراي 

داشت. نخواهد  مفهومي  و 
استان  و فصل مشکلات بخش کشاورزي  و حل  بررسي  داد:  ادامه  وي 
برعهده شما عزیزان مي باشد و متولیان کشاورزي آذربایجان شرقي تنها اجرا 
و عملیاتي نمودن تصمیمات اتخاذ شده توسط مسئولین بلند پایه استاني و 

کشور را برعهده دارند.
فتحي اضافه کرد: متاسفانه به علت پاره اي نارسایي ها در بعضي موارد 
موجب بوجود آمدن مشکلاتي در زیرمجموعه هاي بخش کشاورزي از جمله 
و شهرستان  استان  در  فشار  آبیاري تحت  و  آبزیان  امور  و  در حوزه شیلات 

سراب شده است که باید با اعمال تمهیدات لازم و مفید حل و فصل شوند.
رئیس سازمان جهادکشاورزي استان در بخش دیگري از سخنان خود در 

ارتباط با تهیه خوراک ماهي و مشکلات شهرستان در این خصوص گفت: با 
توجه بر این موضوع که درصدي از سویا در خوراک ماهي مورد استفاده قرار 
مي گیرد و با عنایت بر این نکته که سهمیه نهاده هاي دام و طیور و خوراک 
واگذار مي شود، در  تهیه خوراک ماهي  به کارخانجات  ماهي هر شهرستان 
صورت تمایل مدیریت شهرستان مبني بر دریافت مستقیم خوراک ماهي مي 
تواند در قالب تعاوني اقدام به تاسیس تشکیلات مربوط به این امر نموده و 
براساس تعداد متقاضیان و بهره برداران که داراي پروانه بهره برداري هستند 
با ثبت درخواست در سامانه بازارگاه نسبت به دریافت خوراک مورد نیاز خود 

اقدام نمایند.
فتحي در ارتباط با سرمایه در گردش نیز اظهار کرد: مدیریت شهرستان 
سراب باید از ظرفیت بنیادهاي ذینفع در این خصوص استفاده بهینه نماید 
خوشبختانه در ارتباط با سرمایه در گردش با محدویت منابع مواجه نیستیم، 

مشکلات پرورش دهندگان ماهي و آبزیان نیز از جمله چک هاي برگشتي باید 
در قالب ستاد تسهیل حل شوند. 

یک  تسهیل  ستاد  نمود:  تصریح  استان  جهادکشاورزي  سازمان  رئیس 
ستاد قانوني است و تصمیمات اتخاذ شده در این ستاد براي تمامي ارگانها و 

دستگاههاي عضو لازم الاجرا مي باشد.
پلیمري  استخرهاي  در خصوص  پایاني سخنان خود  بخش  در  فتحي 
در  شیلات  صنعت  توسعه  راستاي  در  که  سراب  شهرستان  در  موجود 
و  بیشتر  تولید  به  کشور  نیاز  به  توجه  با  گفت:  اند،  شده  ایجاد  شهرستان 
تاکیدات مقام معظم رهبري مبني بر جهش تولید، در هر جایي که بتوان 
از این استخرها بصورت دو منظوره استفاده نمود، مثلًا هم در امور مربوط 
این استخرها  از  باید به نحو احسن  باغباني؛  به شیلات و هم در زراعت و 

بهره برداري کرد.
وي، استفاده بهینه از آب کشاورزي و کمک به اقتصاد خانوار کشاورزان 
را از مهمترین مزایاي مزارع دو منظوره بیان کرد و گفت: استخرهاي ذخیره 
آب کشاورزي به منظور ذخیره کردن آب براي فعالیت هاي کشاورزي در کنار 
استخرها  این  مهندسي  در  تمهیداتي  با  که  مي شوند  احداث  آب  هاي  چاه 
براي پرورش ماهي قابل استفاده است که در این سیستم آب قبل از اینکه 
وارد زمین هاي کشاورزي شود در این استخرها براي پرورش ماهي استفاده 

مي شود.
لازم به ذکر است استخرهاي ذخیره که در آن ماهي پرورش داده مي 
شود، کود ملایمي را براي زمین هاي کشاورزي تامین مي کنند و طبق برآورد 
در  سردآبي  ماهیان  تولید  تن  هر  ازاي  به  کیلوگرم   1۵٠ حدود  شده  انجام 

مصرف کودهاي فسفاته و نیتراته صرفه جویي مي شود.

و  روسازی  پیاده  عملیات  درصدی   ٧٠ پیشرفت  از   1۹ منطقه  شهردار 
احداث مسیر دوچرخه در این منطقه خبر داد.

جلسه  در  توکلی  علی   ،1۹ منطقه  عمومی شهرداری  روابط  گزارش  به 
کمیته مناسب سازی منطقه که به صورت ویدئوکنفرانسی برگزار شد، مناسب 
سازی معابر را از اقدامات اولویت دار در بحث پیاده روسازی اعلام کرد و افزود: 
پروژه  اصلی در  معابر  از  و میثاق جنوبی  یاس، وصال  خیابان های مطهری، 
پیاده روسازی و احداث مسیر دوچرخه هستند که این معابر تاکنون ٧٠ درصد 

مناسب سازی شده اند.
همچنین خیابان های مطهری، صمدی و لطیفی از معابر پایلوت در حوزه 
مناسب سازی هستند که اقدامات اجرایی آن ها تاکنون ۵٠ درصد پیشرفت 

داشته است.
 شهردار منطقه با بیان اینکه اقدامات حوزه مناسب سازی با هدف ایجاد 
شرایط مناسب برای تردد افراد کم توان )کهنسالان، کودکان، زنان باردار و 
معلولان( ، توسعه شهر انسان محور و حضورپذیری شهروندان در سطح شهر 

انجام می شود تصریح کرد: طبق برنامه ریزی انجام شده تا 12 آذر روز جهانی 
معلولان چندین پروژه شامل مناسب سازی خیابان های مطهری، سرای محله 

بهمنیار، بوستان های شریعتی و بهار آماده بهره برداری خواهد شد.

او همچنین به مناسب سازي سراي محله خاني آباد نو اشاره کرد و ادامه 
داد: مناسب سازی سرویس های بهداشتی، تخریب و بازسازی رمپ ورودی 
و نصب هندریل، احداث مسیر ویژه نابینایان و نصب تابلوی بریل مخصوص 
نابینایان از اقدامات اجرایی برای مناسب سازی سراهاي محله بهمنیار و خاني 

آباد نو محسوب مي شود.
علاوه براین دو بوستان بهار و شریعتی نیز در قالب نصب نیمکت های 
ویژه معلولین، نصب وسایل بدنسازی، مناسب سازی سرویس های بهداشتی، 

نصب سطل زباله و ایجاد رمپ ورودی آلاچیق مناسب سازی می شوند.
این مسئول با اشاره به سایر اقدامات انجام شده در بحث مناسب سازی 
معابر این منطقه بیان کرد: درهمین راستا تاکنون 1۳٠ مورد موانع فیزیکی 
محدوده  در  نابینایان(  )ویژه  بساوایی  مسیر  متر  هزار   ٧ به  نزدیک  و  حذف 
منطقه اجرا شده است. ضمن اینکه نصب پل روی انهار، پیوستگی و حذف 
پله معابر و همسطح سازی گذرگاه های عابر پیاده در نقاط مورد نیاز از دیگر 

اقدامات حوزه مناسب سازی هستند.

رئیس سازمان جهادکشاورزی استان:

شهرستان سراب قطب شيلات آذربايجان شرقی است

پیشرفت ٧٠ درصدی عملیات پیاده روسازی در منطقه 19
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بازدید معاون درمان دانشگاه 
علوم پزشکی مازندران از 
بیمارستان شهید بهشتی نوشهر

معاون  اسدی  تورج  دکتر  مرآتی:   ساری_ 
در  حضور  با  مازندران  پزشکی  علوم  دانشگاه  درمان 
این  بهشتی  شهید  بیمارستان  از  بازدید  در   و  نوشهر 
اکسیژن  تامین  تاسیسات  بررسی  ضمن   ، شهرستان 
های  و  ویژه  های  بخش  در  با حضور   ، بیمارستان  این 

روند  بررسی  ضمن  ویژه  های  مراقبت  و  اورژانس 
با  گفتگو  در   ،1۹ کووید  بیماران  درمان  و  رسیدگی 
کیفیت  ارتقاء  بر  ها  بخش  این  پرستاران  و  مسئولان 
تاکید  ایمن پزشکی  و  به موقع  ارائه خدمات  و  خدمات 

کرد.

به  معیشتی  بسته  هزار   2 اهداء  فرج-آیین   : اهواز 
خانوارهای کم برخوردار شهرستان اهواز و روستاهای مجاور 
تاسیسات فرایندی شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون در 
قالب کمک های مومنانه با حضور معاون هماهنگ کننده 
سپاه حضرت ولیعصر)عج( خوزستان، فرمانده حوزه مقاومت 
بسیج شهید تندگویان وزارت نفت-جنوب و رئیس سازمان 

بسیج ادارات خوزستان برگزار شد.
مدیر عامل  شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون با 
بیان اینکه به همت جهادی کارکنان شرکت، کلیه اهداف 
تولیدی در سال جاری محقق شده، اظهار داشت: علاوه بر 
این، در بخش عمل به مسئولیت های اجتماعی نیز اقدامات خوبی صورت گرفته و مایه مباهات است که توانستیم در 

خدمت رسانی به مردم شریف خوزستان مشارکت فعال داشته باشیم.
 ۵٠٠ و  میلیارد   ۶ بر  بالغ  هزینه ای  با  که  معیشتی  بسته   هزار   2 از  افزود:  کاویان  حمید  مهندس 
دیگر  بسته  هزار  و  اهواز  شهرستان  برخوردار  کم  خانوارهای  به  بسته  هزار  شده اند،   تامین  ریال  میلیون 
رامشیر  شهرهای  شامل  شرکت  عملیاتی  تاسیسات  همجوار  روستاهای  و  شهرها  به  آتی   روزهای  طی 
افزاری  نوشت  بسته   1۵٠٠ تامین  به  شد.وی  خواهد  ارسال  مشراگه  و  نیه  غیزا بخش های  و  رامهرمز  و 
حدود  شد:  آور  یاد  و  کرد  اشاره  نیز  عملیاتی  واحدهای  همجوار  روستایی  مدارس  آموزان  دانش  برای 
عزیز  آموزان  دانش  برای  جاری  هفته  طی  که  است  شده  هزینه  اقلام  این  تامین  برای  ریال  میلیون   ۸٠٠

شود. می  ارسال 
معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ولیعصر)عج( خوزستان نیز نهضت کمک های مومنانه را حرکتی عظیم خواند 

که بخش مهمی از آن را صنعت نفت جنوب بر عهده دارد.
سرهنگ حاجتی ضمن تشکر از مدیر عامل شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون،پایگاه مقاومت بسیج این شرکت 
و حوزه مقاومت بسیج شهید تندگویان وزارت نفت در جنوب افزود: با وجود اینکه دشمن همواره در حال ایجاد مشکل 
و تنگنا برای نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران است،  خوشبختانه با مدد الهی توانستیم بر مشکلات موجود فائق 

آمده و به افتخار خدمت رسانی به مردم شریف خوزستان نائل آییم.

آیین غرس ۶٠۹٠ نهال به یاد ۶٠۹٠ شهید استان قم 
و آغاز عملیات اجرایی بوستان یادمان شهدا با حضور تولیت 

آستان مقدس فاطمه معصومه)س( برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری قم، همزمان با ایام 
روز قم و در راستای برنامه های کنگره ملی شهدای استان 
قم، آیین غرس ۶٠۹٠ نهال به یاد ۶٠۹٠ شهید استان قم و 
آغاز عملیات اجرایی بوستان یادمان شهدا با حضور شهردار 

قم، مدیران استان و شهری برگزار شد.
در این بوستان برای گرامیداشت ۶٠۹٠ شهید استان 
 11 عرصه  در  و  الدین  زین  شهید  شهرک  انتهای  در  قم 

هکتاری بوستان یادمان شهدا، ۶٠۹٠ نهال غرس خواهد شد.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری قم در این زمینه افزود: این نهال ها از میوه های قرآنی مانند 

انجیر، انار و زیتون انتخاب شده و از درخت سرو هم به عنوان نماد مقاومت استفاده می  شود.
جوادیان با اشاره به اینکه از سال گذشته پیشنهاد این بوستان همزمان با جریان کنگره ملی شهدای استان قم 
داده شد، اظهار داشت: شهردار در مراسم رونمایی از المان کنگره قول داده بودند که این بوستان امسال کلنگ زنی شود.
پیام جوادیان به بودجه ۶ میلیارد ریالی بوستان یادمان شهدا برای امسال اشاره کرد و گفت: امیدواریم بتوانیم تا 

آخر سال بخش قابل توجهی از این بوستان را نهال کاری کنیم.
سال  در  بوستان  این  آبیاری  سیستم  اجرای  از  بخشی  و  کنی  چاله  تسطیح،  عملیات  انجام  به  اشاره  با  وی 
جاری، اظهار داشت: مابقی عملیات اجرای فضای سبز در سال آینده به اتمام رسیده و بعد عملیات عمرانی آغاز 

می شود.
بوستان  اینکه  به  توجه  با  بوستان  این  کرد:  قم خاطرنشان  فضای سبز شهرداری  و  پارک ها  سازمان  مدیرعامل 
موضوعی است یک سری امکانات ویژه برای برگزاری مراسم و اقدامات مربوط به زنده نگه داشتن یاد شهدا نیاز دارد 

که طرح عملیاتی آن در جلسات کارشناسی در حال تدوین است.
گفتنی است خانواده های شهدا در صوت تمایل می توانند برای کاشت نهال به یاد شهید خود در این بوستان 

کنند. اقدام 

اهداء ۲ هزار بسته معیشتی به خانوارهای کم برخوردار 
توسط نفت و گاز مارون

 آیین غرس نهال به یاد ۶۰۹۰ شهید استان قم 
برگزار شد


